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Sammanträdesprotokoll      
2013-12-09  

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i  

Stockholms stad (HSO): 
Jan Delvert, Personskadeförbundet (RTP) 

 

Teresa Melin, Astma & Allergiföreningen i Stockholms 

stad med omnejd.  

 

Lämnat återbud 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för 

rörelsehindrade barn och ungdomar (RBU)   

 

Yvonne Forsberg, Ångestföreningen i Stockholm, ÅSS 

 

I tjänsten närvarande 

Siw Lideståhl, avdelningschef  

Mikael Josephson, sekreterare 

 

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson    

sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Teresa Melin 

ordförande     justerare  

 

 

 

1. Val av mötesordförande                                            
Teresa Melin valdes till mötets ordförande                                                         

. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

 

3. Val av protokolljusterare 
Teresa Melin samt Louise Lindström valdes att justera 

protokollet.  

 

4. Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 12 

december        

Avdelningschef Siw Lideståhl föredrog ärendelistan och 

rådet fokuserade på följande:   

a) Verksamhetsplan 2014 

Verksamhetsplanen presenterades med ett bildspel. 

b) Bostadsbyggande i Hagastaden 

Genomförandeärende för de första två kvarteren i 

Hagastaden. Kvarteren ska innehålla en 

servicebostadsenhet med 12 lägenheter samt en 

gemensamhetslokal. Inflyttning planeras från hösten 

2017. 

c) Delaktighetsaktiviteterna 2014 i verksamhetsplanen 

2014 

Förslaget till nämnden presenterades. Förvaltningen 

har tagit del av rådets förslag till aktiviteter. Rådet 

påpekade att endast ett par av rådets förslag till 

aktiviteter ingår i förslaget.  

d) Ärende 16, Riktlinjer för idéburen stadsförbättring. 

Ordet tillgänglighet saknas och rådet önskar att det 

skrivs in i sammanfattningen. 

 

6. Bevakningslistan 
Enkelt avhjälpta hinder på Tulegatan 13  
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Alla besökare ledsagas från och till receptionen. För 

personer som arbetar på Tulegatan 13 

tillgänglighetsanpassas byggnaden utifrån deras behov. 

Därför har inte alla aktiviteter som fanns med vid den 

ursprungliga inventeringen åtgärdats. En viktig förändring 

är att all belysning setts över och att korridorer idag är väl 

upplysta. 

 

7. Rådets möten under 2014 
27/1, 10/3, 14/4, 12/5, 9/6, 11/8, 15/9, 13/10, 10/11, 1/12 

samma tid som nu, förmöte kl. 14.00 och ordinarie möte 

kl. 15.00-16.30. 

                                                

8. Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens 

kommunikationsstrateg 

Bordlades då Arja Lindholm var sjuk. Hon kallas till möte 

under våren 2014.  

 

9. Övriga frågor 

a) Louise beskrev tillfälliga mobila enheter för grovsopor 

och farligt avfall som bl.a. informeras om i 

lokalpressen. Om tider och platser annonseras i god tid 

och om tiderna också anpassas till kontorstid kan det 

öka tillgängligheten för personer med nedsatt 

rörelseförmåga, vars hemtjänst/assistans då kan bistå. 

 

10. Mötets avslutande 

Mötesordföranden avslutade mötet och tackade deltagarna. 

Nästa sammanträde är den 27 januari kl. 15.00.  

 

 


